
AAAMRE 

Algemene ledenvergadering 2023 

9 maart 2023 

in ‘Skydale’ op de 11e etage van het kantoor van Rochedale 

Agenda  

1. Opening en mededelingen 
2. Concept notulen ALV d.d. 27 januari 2022 
3. Verslag van de voorzitter over 2022 
4. Ledenmutaties en royementen 
5. Financieel jaarverslag 2022 en begroting 2023 en verklaring kascommissie 
6. Bestuurssamenstelling 2023 
- Aftreden Maurice Kokhuis en benoeming Robyn Wissenraet tot penningmeester 
- Installatie vice-voorzitter Jasper van Emstede 
7. Vooruitblik 2023 
8. Rondvraag 
9. Sluiting 

Aanwezig in de zaal: Yorick Meefout (voorzitter), Maurice Kokhuis (penningmeester),  
Richard Schaefers (secretaris) en Elise van Pieterson. 

Aanwezigen online: Jan Olthuis, Noor de Voogd, Eduard Dirkzwager, Jasper van 
Emstede, Xander van Beers, Robyn Wissenraet, Paul Twigt, “Ed Gast” en Luca van 
Silfhout. 

1. Opening en mededelingen 
Yorick Meefout (voorzitter) opent de vergadering en heet iedereen van harte 
welkom. Hij legt uit dat de tijdelijke wet die het mogelijk maakte om online te 
vergaderen en rechtsgeldig te stemmen sinds 1 februari 2023 buiten werking 
is. Om toch een online stemming mogelijk te maken is een praktische 
oplossing gekozen. Hoewel online stemmen niet rechtsgeldig zijn, zal het 
bestuur deze in beraad nemen. Mocht er online een ander beeld ontstaan dan 
in de zaal, dan zal een tweede vergadering worden uitgeschreven. Geven de 
online stemmen hetzelfde beeld als die in de zaal, dan wordt deze uitslag 
overgenomen. Een statutenwijziging wordt voorbereid, zodat er ook in de 
toekomst online kan worden vergaderd met rechtsgeldige stemmen. 

2. Notulen ALV d.d. 27 januari 2022 
Worden ongewijzigd vastgesteld. 

3. Verslag van de voorzitter over 2022 
Het grootste evenement was het inhoud geven aan het lustrumjaar. Eigenlijk 
speelde dat in 2021, maar toen kon er geen feest worden gevierd. Er zijn drie 



jaargangen (2018-2020, 2019-2021 en 2020-2022) afgestudeerd, daarom 
waren er twee Nights of the Masters. De eerste keer voor 150 mensen in De 
Duif, de tweede voor 100 mensen in het West-Indisch Huis. De NOM bleek 
onverminderd populair. 
De ambitie was elke maand een activiteit te hebben, dat is bijna gelukt. 
Verder zijn de administratieve processen van de vereniging verbeterd. Verder 
zijn wij erin geslaagd nieuwe bestuursleden te vinden.  
We openden het jaar met de ALV met Edin Mujagic over inflatie. In april was er 
voor de eerste keer een juridisch seminar met Stibbe met een breed scala aan 
onderwerpen: huurrecht, overdrachtsbelasting, omgevingsrecht en het 
Didam-arrest. In juni waren er twee evenementen op de Provada. De 
Educated Drink, zoals altijd, en een ontbijtsessie met een spannend 
onderwerp: ondermijning. Dit pikante onderwerp werd door de aanwezigen 
zeer gewaardeerd. 
Na de zomer was er de barbecue bij The Collection, een boeiend verhaal van 
een vernieuwend kantoorconcept. Je moest erbij zijn om alle smeuïge details 
te horen. In oktober waren wij weer bij Dentons, zowel fysiek (met ontbijt) en 
online.  
We zien sinds corona een verandering: de evenementen worden bezocht door 
zo’n twintig leden, een dwarsdoorsnede van de vereniging, jong én oud. Maar 
het mag wel een tandje meer. De NOM blijft onverminderd populair, dat is ook 
budgettair de hoofdactiviteit van onze vereniging. Onze website wordt weinig 
gebruikt, er wordt niet veel ingelogd. We spreken met de ASRE over hoe we 
dat kunnen verbeteren. 
De wisseling van het bestuur liep goed doordat de oud-bestuursleden 
betrokken bleven voor een warme overdracht. We hebben ook een bomvolle 
editie van de masterclass uitgebracht. Dank aan onze twee NOM-sponsoren: 
abcnova en AM. Voor abcnova is dit het laatste jaar geweest. We zijn op zoek 
naar nieuwe sponsoren.  

4. Ledenmutaties en royementen 
Meefout geeft het woord aan secretaris Richard Schaefers. Het bestuur 
spreekt jaarlijks met mensen van de ASRE. Anderhalve week geleden is er 
gesproken met Dick Nijhof en Roy Berner. We hebben het onder andere gehad 
over verbeteringen aan de website. 
Elk kwartaal hebben wij ook een overleg met Roy en Astrid Geerlings, zij doet 
onze ledenadministratie. Roy doet voor ons de IT. Verder ondersteunt 
Johannes van Bentum onze organisatie met nieuwsbrieven, met de 
Masterclass en allerlei andere zaken. Met de nieuwe marketingmanager Anna 
van Nes van de ASRE zullen we kijken hoe we elkaar nog verder kunnen 
versterken. 
Een aantal kosten die de ASRE voor ons maakt zijn nooit in rekening gebracht. 



Dat moeten we op een realistische manier toch wel doen. Daarbij wordt ook 
gekeken naar de afgelopen anderhalf jaar.  
Ledenmutaties: we hebben nu 547 leden, er zijn 18 opzeggingen geweest en 
27 nieuwe leden bijgekomen. In 2023 zijn er 7 opzeggingen geweest, een 
aantal daarvan viel onder openstaande debiteuren. Eén lid heeft opgezegd 
voor het einde van het jaar. Dit jaar is er één lid bijgekomen. In de afgelopen 
jaren zien we redelijk wat opzeggingen, corona speelt daarin een rol. 

5. Financieel jaarverslag 2022 en begroting 2023 en verklaring 
kascommissie 
Maurice Kokhuis (penningmeester) neemt het woord voor dit punt. We 
hebben bijna geen leden meer met een contributieachterstand. De hoge 
debiteuren stand heeft een prettige aanleiding: de nieuwe 
sponsorovereenkomst met AM. Die wordt voor drie jaar vooruit betaald.  
Voor het financieel jaarverslag hebben wij een paar besluiten voor de leden. 
Belangrijkst is het vaststellen van de jaarrekening en de begroting voor 2023. 
Ook het vaststellen van de contributie van 140 euro voor 2023. Die is twee 
jaar geleden voor het eerst verhoogd, ondanks hoge inflatie houden wij deze 
op 140 euro. En we vragen de leden decharge te verlenen aan het bestuur voor 
het gevoerde financieel beleid. 
Kokhuis bespreekt de financiële stukken. Het banksaldo is gedaald door een 
operationeel verlies. De activa zijn gestegen door het sluiten van goede 
sponsorovereenkomsten. Het verenigingsvermogen is door het verlies van het 
afgelopen jaar gedaald, de lustrumvoorziening is gestegen naar 36.000 euro. 
Het academisch fonds is bedoeld voor onderzoek, daarin zit nu 7.500 euro. 
Kortlopende schulden staan op 30.000 euro, dit betreft vooral 
sponsorinkomsten uit toekomstige jaren. Het is een schuld aan ons zelf.  
De Night of the Masters is een grote post geweest, doordat het er twee waren. 
Voor een deel was de eerste NOM al betaald in 2021. Een NOM kost ongeveer 
40-45.000 euro. We hebben in 2022 een grote en een kleine versie 
georganiseerd. In de post communicatie zit onder andere de Masterclass en 
het contentmanagement. Kantoorlasten betreft vooral debiteurenbeheer.  Dat 
is de afgelopen jaren steeds minder geworden, nu nog maar een paar honderd 
euro. En Slier & Partners, het kantoor dat ook onze jaarrekening opstelt.  We 
hebben een operationeel verlies geleden van 24.236 euro, door een daling van 
de inkomsten en wat hogere kosten dan begroot. Maar vooral minder 
inkomsten.  
De kascommissie – Keti Burggraaf-Van Paassen  (nieuw) en Timo Primus 
(treedt na deze vergadering terug) - heeft een goedkeurende verklaring 
afgegeven. Kokhuis roept leden op zich aan te melden voor de kascommissie. 
Twee besluiten: 1) het vaststellen van de jaarrekening. Er zijn geen bezwaren 
tegen het vaststellen van de jaarrekening. 



2) Decharge voor het bestuur voor het gevoerde financieel beleid. Jan Olthuis 
wil hierover een vraag stellen, maar noch de chat, noch de microfoon die 
wordt ingeschakeld bieden soelaas. In de zaal en online is er geen bezwaar 
tegen decharge. Kokhuis stelt vast dat er decharge is verleend voor het 
gevoerde financiële beleid. 
Begroting 2023: Sponsorbijdragen zijn fors verlaagd tegenover vorig jaar, we 
hebben nog maar één sponsor. Het is nu nog maar 7.500 euro per jaar. De 
dotatie lustrumactiviteiten is verlaagd, we zagen dat er veel lustrumgeld was, 
daar hebben wij het activiteitenprogramma op aangepast. De NOM is weer 
begroot op 45.000 euro. Kantoorlasten zijn verhoogd, doordat wij nooit 
betaald hebben voor de ondersteuning vanuit de ASRE. Daartegenover staan 
besparingsmogelijkheden. We betalen Slier & Partners nu zo’n 12.500 euro 
voor administratieve kosten. We kunnen veel meer synergie creëren door 
taken uit te laten voeren door de ASRE. Voor het komende jaar begroten wij 
opnieuw een operationeel verlies. De inkomsten gaan immers harder omlaag 
dan onze uitgaven. Er komen nog tips binnen van Jan Olthuis: nieuwe MRE’ers 
laten betalen voor de NOM. Kokhuis merkt op dat het ook een goed idee is 
iets te doen voor het vertrek van ASRE-directeur Leo Uittenbogaard. 
Het incasseren van de contributie loopt beter dan in het verleden. Op het 
betalingsverzoek volgen twee herinneringen. Dat loopt nog weleens spaak als 
leden van werkgever wisselen. Dan nemen we persoonlijk contact op. Dit jaar 
ging het om zo’n veertig mensen. Na zo’n gesprek sturen we direct een Tikkie. 
Olthuis stelt voor een korting te geven bij automatische incasso. Het 
lidmaatschap is volgens hem bedroevend laag vergeleken met andere 
beroepsorganisaties.  Hij stelt voor een themadag te organiseren, waarbij de 
volle breedte van het vakgebied wordt bestreken. Kokhuis constateert dat 
nieuwe activiteiten een versterking van de activiteitencommissie nodig 
maakt. 
Besluit: het vaststellen van de incassoprocedure.  Incassoprocedure zoals 
toegelicht wordt zonder bezwaren vastgesteld. 

6. Bestuurssamenstelling 2023 
Meefout vertelt om gezondheidsredenen niet altijd in staat te zijn om zijn 
bestuurstaken te vervullen. Hij heeft daarom bedacht een vice-voorzitter aan 
te stellen die hem kan vervangen wanneer dat nodig is: Jasper van Emstede. 
Het is de bedoeling dat Van Emstede volgend jaar het stokje van Meefout 
overneemt. Robyn Wissenraet wordt voorgedragen als opvolger van Kokhuis 
als penningmeester. We zoeken nog een opvolger voor Jos Wetters die de 
Masterclass wil helpen maken. Nieuwe leden voor de activiteitencommissie 
zijn: Luca van Silfhout, René van Schie, Noor de Voogd en Merel de Leeuw. 
Besluit: heeft er iemand bezwaar tegen de benoeming van Wissenraet in het 



kernbestuur tot penningmeester? Via de chat wordt er waardering 
uitgesproken voor deze nieuwe bestuursleden.  

7. Vooruitblik 2023 
Meefout neemt de aanwezigen mee door het programma van het jaar voor 
zover dat al vaststaat. Het jaargangdiner voor jaargangen die een lustrum 
vieren, is nog geen succes, Elise van Pieterson heeft er hard aan getrokken bij 
klassenvertegenwoordigers, maar dat bleek een te klein zetje om jaargangen 
in beweging te krijgen. Een ander evenement is het voorzittersdiner, daar wil 
Meefout dit jaar invulling aan geven, om alle oud voorzitters van de vereniging 
samen te laten komen. 

8. Rondvraag 
Er komen geen vragen binnen. 

9. Sluiting 
Meefout sluit de vergadering. 


